
PROTOKOL Nr XVI/2012

z obrad XVI SESJI RADY GMttJY KOLBIEL

z dnia 20 kwietnia 2011 r.

Otwarcia obrad XVI Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^ Przewodniczaey
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy
12 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada moze obradowac
i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast$pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczynski,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej

w Kolbieli - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor Gminnego Zespohi

Ekonomiczno-Administracyjnego Szk61 - Pani Bozena Wilczek,
- Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy
Spolecznej - Pani Jolanta Zdunczyk,

- Radca Prawny - Pan Adam Dujczynski,
- Dyrektor Szkoly Podstawowej
bn. ,,Armii Krajowej" w Kolbieli - Pani Agata Michalczyk,

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Cztek6wce - Pani Matgorzata Szostak.

- projektant planu zagospodarowania
przestrzennego - Pani Jolanta Branowska,

- Radna Powiatu Otwockiego - Pani Aneta Bartnicka,
- sohysi wedlug zalaczonej listy oraz mieszkancy.

Przewodnicz^cy powital przybylych i przedstawil proponowany porzadek obrad.

Proponowany porzadek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj^cie proponowanego porza_dku obrad.
3. Przyj^cie protokolu z obrad XV Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Sprawozdanie z dzia!alnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kolbieli

za2011r.
5. Podj$cie uchwal w sprawie :

- zmianwbudzecieGminynarok2012;
- zmian w Uchwale Nr XIII/76/2011 Rady Gminy Kolbiel

z dnia 29 grudnia 2011 r. dotycza_cej Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Kolbiel na Iata 2012-2017;

- zaci^gniecia w Banku Ochrony Srodowiska S.A. kredytu dlugoterminowego
z Hnii zagranicznych;

-okresleniatygodniowego obowiazkowegowymiaru zaj^cnauczycielinie
wymienionych w art.42 ust.3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r.- Karta Nauczyciela;
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- przyj$cia oceny zasob6w pomocy spolecznej na rok 2011dla Gminy Kolbiel;
- wprowadzenia zmian do Statutu Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kolbieli;
- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego teren6w

budownictwajednorodzinnego w p6mocnowschodniej czesci miejscowosci Kolbiel;
- przysta_pienia do zmiany Studium uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania

przestrzennego gminy Kolbiel;
- przyjecia,, Programu Usuwania Azbestu i Wyrob6w Zawierajacych Azbest

na lata 2010-2032 dla Gminy Kolbiel";
- nadania nazw ulic w miejscowosci Kolbiel;
- w sprawie nabycia nieruchomosci gruntowej nr 130/1 o pow. 900 m^ polozonej

w miejscowosci Antoninek;
- w sprawie zbycia nieruchomosci gruntowych nr 921/2 o pow. 15700 i 1014/4

o pow. 900 m polozonych w miejscowosci Sufczyn, stanowiaeych wlasnosc
Gminy Kolbiel.

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamkniecie obrad.

Przewodniczqcy zaproponowal zdjecie z porz^dku obraz z pkt. 5 zgodnie z ustaleniami ze
wsp61nego posiedzenia wszystkich Komisji, dw6ch projekt6w uchwal sprawie:
- przyjecia,, Programu Usuwania Azbestu i Wyrob6w Zawierajacych Azbest

na lata 2010-2032 dla Gminy Kolbiel";
- nabycia nieruchomosci gruntowej nr 130/1 o pow. 900 m^ polozonej
w miejscowosci Antoninek.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie zdjecie z porzadku obraz z pkt. 5 projektu uchwaly w
sprawie: przyjecia,, Programu Usuwania Azbestu i Wyrob6w Zawierajacych Azbest
na lata 2010-2032 dla Gminy Kolbiel".
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymujacych sie nie bylo.
Proponowana zmiana w porz^dku obrad zostala przyjeta przy 12 glosach za.

Przewodniczaey poddal pod glosowanie zdjecie z porz^dku obraz z pkt. 5 projektu uchwaly w
sprawie:
nabycia nieruchomosci gruntowej nr 130/1 o pow. 900 m polozonej w miejscowosci
Antoninek.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymujacych sie nie bylo.
Proponowana zmiana w porz^dku obrad zostala przyjeta przy 12 glosach za.

Przewodniczaey poddal pod glosowanie zmieniony porz^dek obrad,
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymujacych sie nie bylo.
Zmieniony porza_dek obrad zostal przyjety przy 12 glosach za.

Realizujqc pkt 3 porzqdku obrad Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokolu z obrad XV Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodniczaey poddal pod glosowanie przyjecie protokolu z obrad XlV Sesji Rady Gminy
Kotbiel.



Za jego przyjeciem gtosowalo 12 radnych, glos6w przeciw nie bylo, glos6w
wstrzymuj^cych sie - nie bylo. Protok61 z obrad XV Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal
przyjety przy 12 glosach za.

Re;ilizuj;]c pkt 4 porzqdku obrad Kierownik GOPS Pani Jolanta Zduhczyk przedstawila
Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kolbieli
za 2011 r, kt6re stanowi zal^cznik nr 1 do protokolu .

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal ile klient6w pomocy spolecznej zglosilo si? do prac
interwencyjnych w Urzedzie Gminy, a ile zatrudniono w 2011 roku.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk odpowiadac Radnemu Tkacz stwierdzila, ze nie ma
przy sobie danych dotycz^cych pracownik6w interwencyjnych.

Radny Pan Anatol Tkacz przytoczyt g 52 pkt. 11 Regulaminu Urzedu Gminy, stwierdzil ze
odnosi si? on do opracowywania material6w na sesj$.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze przytoczony przepis dotyczy
projekt6w uchwal.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze sprawozdanie ma duze znaczenie dla oceny
dzialalnosci GOPS. Zapytal ile z kwoty 600.000 zljest przeznaczonych na pornoc spoleczn^ a
ile na obslug$.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk odpowiadajac Radnemu Tkacz stwierdzila, ze gdyby
jego pytania pojawily si$ na wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji to przygotowataby
odpowiednie informacje na sesj$. Zaproponowala przygotowanie szczeg61owych informacji
w innym terminie.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze po sesji jest mozliwosc
przekazania Kierownik GOPS szczeg61owych pytan.

Realizujqc pkt S por/,adku obrad przystajpiono do podj^cia uchwat.

Przewodnicz^cy odczytal uchwale Nr XVI/86/2012 w sprawie: zmian w budzecie Gminy
narok2012.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodnicz^cy zapytal czy s^ pytania do projektu uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwale Nr XVI/86/2012 w sprawie:
zmian w budzecie Gniiny na rok 2012.
Za gtosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymuj^cych si$ - nie bylo.
UchwalaNrXVI/86/2012 zostalaprzyj^taprzy l2 gtosachza.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytat uchwal^ Nr XVI/87/2012
w sprawie: zmian w Uchwale Nr XIII/76/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2011 r.
dotycz^cej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017.



Przewodniczacy zapytal czy sq pytania do projektu uchwaly, Pytari nie zgloszono.

Przewodniczacy zapytal czy sq. pytania do projektu uchwaly. Pytari nie zgloszono.
Stwierdzil, ze w przypadku zmiany przychod6w i rozchod6w koniecznejest dokonanie takze
prognozy fmansowej.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XVT/87/2012 w sprawie: zmian w
Uchwale Nr XVI/87/2012 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2011 r. dotyczacej
WieloIetniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr XVT/87/2012 zostaia przyjeta przy 12 glosach za.

Przewodnicza_cy odczytal uchwal? Nr XVI/88/2012 w sprawie: zaci^gniecia w Banku
Ochrony Srodowiska S.A. kredytu dlugoterminowego z linii zagranicznych.

Uzasadnienie do uchwaty przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XVI/88/2012 w sprawie: zaciajniecia w
Banku Ochrony Srodowiska S.A. kredytu dlugoterminowego z linii zagranicznych.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych sie - nie bylo.
Uchwala Nr XVI/88/2012 zostala przyjeta przy 12 glosach za.

Przewodniczacy odczytal uchwale Nr XVI/89/2012 w sprawie: okreslenia tygodniowego
wymiaru zajec nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982
r. - Karta Nauczyciela zatrudnionych w przedszkolu, szkole podstawowej i gimnazjum dla
kt6rych organem prowadza_cymjest Gmina Kolbiel,

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek poinformowala, ze zgodnie z art. 42 ust.7 pkt 3 ustawy
z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela organ prowadz^cy szkol$ lub plac6wke
zobowi^zany jest do ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajec nauczycieli, kt6rych
stanowiska nie s^ uwzglednione w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela.
Dlatego, tez do Rady Gminy nalezy decyzja na podstawie art. 42.ust 7 pkt 3 Karty
Nauczyciela o tygodniowym wymiarze godzin pedagog6w, psycholog6w i logoped6w, co
potwierdzil w uchwale z dnia 21 marca 2012 r. S^d Najwy&szy (sygn. akt III PZP2/12).
Nastepnie odczytala opinie ZNP na temat projektu uchwaly, kt6ra stanowi zal^cznik nr 2 do
protokolu.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze tytul uchwary jest bledny gdyz zgodnie z orzeczeniem
Trybunalu konstytucyjnego, nauczycielem jest ten, kt6rego za nauczyciela uznaje ustawa
Karta Nauczyciela, Zwr6cit uwage, ze w uzasadnieniu do projektu brakuje wyjasnienia
dlaczego proponuje si$ pensum w wysokosci 30 godzin i powinna zostac przeprowadzona
analiza pracy dydaktycznej takich pracownik6w. Wyrazil ubolewanie, ze opinia ZNP nie
zostala dostarczona w materialach na sesje. Stwierdzil, ze z uwagi na bledy w tytule i brak
opinii ZNP w materialach na sesje z przyczyn formalnych projekt uchwaly powinien byc
zdjety z porz^dku obrad.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek poinformowala, ze opinia ZNP o projekcie uchwaly
zostal dostarczona w dniu sesji przed godzina 16.00 i dale tego nie bylo mozliwosci jej
wczesniejszego przekazania radnym. Zwr6cila uwag$, ze opinia ZNP jest niewi^zqca.
Odnosnie tytulu uchwaly stwierdzila, zejest on powieleniem zapisu w ustawie.



Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze ma odmienna do Radnego Tkacz
ini$ odnosnie blednosci formalnej projektu. Zwr6cit sie o opinie Radcy Prawnego.

Radca Prawny Pan Adam Dujczynski stwierdzil, ze nie widzi bled6w w tytule uchwaly.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XVI/89/2012 w sprawie:
okreslenia tygodniowego wymiaru zajec nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3
ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela zatrudnionych w przedszkolu, szkole
podstawowej i gimnazjum dla kt6rych organem prowadz^cym jest Gmina Kolbiel.
Za glosowalo 10 radnych, 1 radny glosowal przeciw, 1 radny wstrzymujacych si$ od glosu.
Uchwala Nr XVI/89/20 ^ 2 zostala przyj eta przy 1 0 glosach za.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal$ Nr XVI/90/2012
w sprawie: przyjecia oceny zasob6w pomocy spolecznej na rok 201 ldla Gminy Kolbiel.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal z czego wynika r6znica pomiedzy calkowitym kosztem
prowadzenia dzialalnosci GOPS - 327 tys. zl. a srodkami fmansowymi na zadania wlasne i
zlecone w obszarze pomocy spolecznej - 288 tys. zl.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk odpowiadajac Radnemu Tkacz stwierdzila, ze
calkowi koszt uwzglednia srodki na swiadczenia rodzinne i funduszu alimentacyjny.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XVI/90/2012 w sprawie:
przyjecia oceny zasob6w pomocy spolecznej na rok 2011dla Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych sie - nie bylo.
Uchwala Nr XVI/90/2012 zostala przyjeta przy 12 glosach za.

Przewodniczqcy odczytal uchwaleNrXVI/91/2012 w sprawie:
wprowadzenia zmian do Statutu Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kolbieli.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk.

Radny Pan Anatol Tkacz poprosil o wyjasnienie jakie zadania wlasne maja charakter
obowiazkowy oraz podanie zr6del fmansowania zadan wlasnych.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk odpowiadajac Radnemu Tkacz stwierdzila, ze
zdania wlasne o charakterze zadan obowiazkowych to takie zadania, na kt6re przyznawana
jest dotacja. Odmowa swiadczen realizowanych w ramach zadan obowiazkowych nie moze
byc uzasadniona brakiem srodk6w. Zdania fakultatywne wlasne sa to zdania realizowane w
miare posiadania srodk6w finansowych np. zasilki celowe. Podkreslila, ze GOPS w Kolbieli
stara sie wykonywac takze zadania wlasne fakultatywne.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XVI/91/2012 w sprawie:
wprowadzenia zmian do Statutu Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kolbieli.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych sie - nie bylo.
Uchwala Nr XVI/91/2012 zostala przyjeta przy 12 glosach za.



Przewodniczaey odczytal uchwal$ Nr XVI/92/2012 w sprawie: uchwalenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego teren6w budownictwa jednorodzinnego
w p61nocnowschodniej czesci miejscowosci Kolbiel.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila projektantka Pani Jolanta Branowska.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal czy likwidacja linii energetycznej o kt6rej mowa w g 2 pkt 4
zostala uzgodniona z zakladem etiergetycznym.

Pani Jolanta Branowska odpowiadajqc Radnemu Tkacz potwierdzila, ze likwidacja linii
energetycznej o kt6rej mowa w g 2 pkt 4 zostala uzgodniona z zakladem energetycznym.

Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycz^cych projektu
uchwaly. Innych pytan nie zgloszono.

Przewodnicza_cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XVI/92/2012 w sprawie:
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego teren6w budownictwa
jednorodzinnego w p61nocnowschodniej czesci miejscowosci Kolbiel.
Za glosowato 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie - nie by!o.
Uchwala Nr XVI/92/2011 zostala przyjeta przy 12 glosach za.

Nastepnie Przewodniczqcy zarzqdzil przerwe w porz^dku obrad.
Przewodniczqcy wznowil obrady po przerwie.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwa!e Nr XVI/93/2012
w sprawie: przyst^pienia do zrniany Studium uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego gminy Kolbiel.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila Zastej3ca W6jta Pani Ewa Mazek. Zwr6cila
uwage, ze aktualnie obowi^zuje studium uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego gminy Kolbiel juz od 14 lat. Przed przyjeciem studium przygotowano
niezbedne dokumenty: inwentaryzacje urbanistyczn^ i ekofizjografie.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwale Nr XVI/93/2012 w sprawie:
przyst^pienia do zmiany Studium uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego gminy Kolbiel.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie - nie bylo.
Uchwala Nr XVI/93/2012 zostata przyjeta przy 12 glosach za.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale Nr XVl/94/2012
w sprawie: nadania nazw ulic w miejscowosci Kolbiel.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila Zastepca W6jta Pani Ewa Mazek.
Zwr6cila uwage, ze nazwy ulic zostaly zaproponowane przez r6zne organizacje i uzgodnienie
z wlascicielami nieruchomosci.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze nazwy ulic dotyczq terenu po
scaleniu w Kolbieli. Poprosil o zadawanie pytan dotycz^cych projektu uchwaly. Pytan nie
zgloszono.



Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XVI/94/2012 w sprawie:
nadania nazw ulic w miejscowosci Kolbiel.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie - nie bylo.
Uchwala Nr XVI/94/2012 zostaia przyj$ta przy 12 glosach za.

Przewodnicz^cy odczytal uchwal$ Nr XVI/95/2012 w sprawie: zbycia w formie przetargowej
nieruchomosci gruntowej zabudowanej nr 921/2 o pow. 1.5707 ha , nr 1014/4 o pow, 0,0903
ha polozonej w miejscowosci Sufczyn, stanowiacej wlasnosc Gminy Kolbiel.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytah dotycz^cych projektu
uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XVI/95/2012 w sprawie:
zbycia w fortnie przetargowej nieruchomosci gruntowej zabudowanej nr 921/2 o pow. 1.5707
ha , nr 1014/4 o pow. 0,0903 ha polozonej w miejscowosci Sufczyn, stanowiacej wlasnosc
Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie - nie bylo.
Uchwala Nr XVI/95/2012 zostala przyj^ta przy 12 glosach za.

Pkt 7 i 8 |>oi/t)dku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Radny Pan Anatol Tkacz przytoczyt g 52 Regulaminu Organizacyjnego Urzedu Gminy w
Kotbieli. Zapytal czy s^ jeszcze jakies inne akty pozwalaj^ce na przedkladanie radzie akt6w
prawnych w formiejakiej uczestnicy sesji byli swiadkami. Zasugerowal, ze ustanowionej pkt
10 g 52 kontroli merytorycznej akt6w przedstawionych na biezqc^ sesje nie bylo. Zapytal na
czym polega opracowywanie akt6w prawnych i przedkladanie ich radzie.

Soltys wsi G6zd Pan Henryk Florianczyk zapytal o latanie dziur na drodze w gminnej w
Gozdzie, okopanie jej rowami, niewykonany remont mostka na tej drodze oraz nie sprzatni^te
smieci przy drodze,

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c Radnemu Tkacz stwierdzi!, ze dokumentami
przedkladanymi radzie gminy dysponuje biuro rady. Zasugerowal, ze jesli takie srodki i
sposoby postepowania z dokumentami nie odpowiadaj^ radnym, mozliwe jest opracowanie
innych. Stwierdzil, ze na pytanie Radnego Tkacza moze wypowiedziec si? na pismie.
Odpowiadaj^c Soltysowi Gozdu stwierdzil, ze to solectwo nie ma srodk6w z funduszu
soleckiego na 2012 r. W zwiazku z czym poprosil o zwr6cenie si^ w poruszanych sprawach
do Kierownika Gospodarki Komunalnej.

Kierownik Gospodarki Komunalnej w Kolbieli Pan Zbigniew Parol odpowiadajqc Soltysowi
Gozdu stwierdzil, ze nie zostal sprz^tni^ty odcinek 200 m pobocza z powodu braku work6w.
Zwr6cil uwag$, iz mieszkancy nie pomagali w sprzqtaniu. Poinformowal, ze Gmina
Celestyn6w zaj^la si^ kopaniem rowu. Obiecal, ze gmina zleci wykonanie rernontu mostku na
drodze w Gozdzie.



Radny Pan Piotr Pacek zapytal czy Gmina Kolbiel stara sie o srodki z Narodowego Programu
Przebudowy Dr6g Lokalnych oraz o stan kontliktu w SPZOZ w Kolbieli.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c Radnemu Pacek poinformowal, ze Gmina
Kolbiel skladala wnioski o dofmansowanie inwestycji z Narodowego Programu Przebudowy
Dr6g Lokalnych. Zwr6cil uwage, ze w powyzszym programie jest zbyt malo srodk6w w
stosunku do ilosci wniosk6w. Poinformowal, ze w najblizszy wtorek odbedzie sie posiedzenie
rady spolecznej z pracownikami SPZOZ.

Mieszkaniec Pan Adam Kurdej stwierdzil, ze inwestycje budowlane powinny odbywac sie za
zgod^ sasiada, co nie jest przestrzegane. Zasugerowal, iz konieczne jest zapewnienie ochrony
srodowiska na terenie zwirowni i przyleglego lasu w Kolbieli w drodze uchwaty.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c Panu Kurdej stwierdzii, ze uchwaly nie mog^
rozstrzygac tego co juz regulujq akty wyzszego rzedu. Poinformowal, ze zapoznaje sie z
wnioskiem Pana Kurdeja.

Soltys wsi Bocian Pan Jan Szopa zapytal kiedy do porz^dku sesji zostanie wprowadzony
projekt uchwaly w sprawie programu usuwania azbestu.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c Soltysowi Bociana stwierdzil, ze uchwaty w
sprawie programu usuwania azbestu zostala zdjeta z porz^dku obrad z uwagi na szybko
zmieniajacy sie stan prawny, aby uniknae bled6w formalnych.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Waldemar Kloch odpowiadajac Soltysowi Bociana
stwierdzil,jezeli bedzie to mozliwe to projekt uchwaly w sprawie programu usuwania azbestu
zostanie wprowadzony do porz^dku obrad najblizszej sesji.

Soltys wsi Nowa Wies Halina Wisnioch podziekowala za wykonanie oswietlenia ulicznego i
zapytata o prace remontowe na drodze.

Mieszkaniec Pan Moczulski poruszyl problem spotkania W6jta z rodzicami dzieci w wieku
51at, kt6re maja realizowac wychowanie przedszkolne w budynku szkoly podstawowej w
Kolbieli. Stwierdzit, ze tylko kilkoro rodzic6w wyrazilo zgod$ na powyzsze rozwi^zanie.
Zapytal czy to W6jt czy tez Rada Gminy zarza_dzila przeniesienie 5-latk6w do budynku
szkoly. Wyrazil przekonanie, ze w budynku szkoly nie ma warunk6w odpowiednich dla
przedszkolak6w, Zapytal jak bedzie zrealizowana obietnica o ograniczeniu kontaktu
przedszkolak6w z uczniami szkoly.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c Panu Moczulskiemu poinformowal, ze
zakonczenie rozbudowy budynku szkoly podstawowej w Kotbieli przewidzianejest na koniec
lipca biezacego roku. Poinformowal, ze nowa czesc budynku zostanie wykorzystana takze dla
przedszkola i b$dzie czesciowo wyodr^bniona. Zwr6cil uwage, ze reforma systemu oswiaty,
polegaj^ca na wprowadzeniu obowi^zku szkolnego dla 6-latk6w zostala przez rz^d
przesunieta o rok, co ma wplyw na ilosc miejsc w przedszkolu.
Stwierdzil, ze dzieci w wieku przedszkolnym nie powinny byc izolowane od dzieci starszych.
Zwr6cil uwage, ze jest mozliwe powolanie zespolu szk61 z przedszkolem. Podkreslil, ze
Gmina Kolbiel nie oszczedza na wychowaniu przedszkolnym oraz iz nigdy nie zgloszono do
przedszkola tyle dzieci co w roku biez^cyrn. Wyjasnil, ze za 2 lata kiedy 6-latki pojda do
szkoly, a 5-latki do grupy w budynku szkoly, zwolnia sie miejsca dla wszystkich ch^tnych.



Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek odpowiadajac Panu Moczulskiemu wyjasnila, ze 5-
latki w budynku szkory zostana objete opiek^ na zasadach przedszkolnych. Poinformowala,
ze pomieszczenia dla tej grupy przedszkolnej rnaj$ oddzielne pietro i drzwi. Posilki bedq
podawane tej grupie dzieci wtrakcie zajec uczni6w szkoly. Dzieci z tej grupy bed<| korzystac
z palcu zabaw w przedszkolu.

Mieszkaniec Pan Adam Kurdej stwierdzit, ze przedszkole jest w Kotbieli, a nie przyjmuje sie
do niego dzieci z tej miejscowosci.

Dyrek(or GZEASPaniBozena rF/7czeAodpowiadaj^c Panu Kurdej stwierdzila, zejestjedno
gminne przedszkole. Zwr6cila uwage, ze przeniesienie do budynku szkoly dzieci
piecio)etnich umozliwi przyj^cia dzieci do grup 3-latk6w.

$oitys wsi Skorupy Pan Henryk Cwiek zwr6cil sie do Radnej Powiatu Pani Anety Bartnickiej
o podjecie dzialan zmierzaj^cych do przekazania przez powiat otwocki nieodplatnie
kompleksu paiacu Zamoyskich w Kotbieli Gminie Kolbiel, kt6ra powirma si^ zajac
niszczejacymi obiektami. Wyrazil swoje ubolewanie jako absolwent szkory z powodu
niszczenia budynku szkoty, palacu i pozostalych obiekt6w kompleksu.

Przewodniczacy podziekowal wszystkim za przybycie i zamkn^l obrady XVI Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 19 *.

Do protokolu

1 . Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotbieli
za2011 r.

2. Opinie ZNP o projekcie uchwaly w sprawie: okreslenia tygodniowego wymiaru zajec
nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. -
Karta Nauczyciela zatrudnionych w przedszkolu, szkoIe podstawowej i gimnazjum dla
kt6rych organem prowadzacymjest Gmina Kolbiel.

3. Liste obecnosci radnych.

4. Liste; obecnosci softys6w.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokolowal:

Pawet Calka WaldemarKloch


